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Zápis z jednání Kolejní rady 

 Univerzity Palackého v Olomouci 

 

Datum a čas konání:  24.1. 2024; 8:00 – 9:00 

Místo konání:  Koleje Generála Svobody, Zasedací místnost ředitelství SKM a

    online prostřednictvím platformy MS Teams 

Přítomni: 

KR:  Veverka Erik, Katarína Szemanová, Ľudovit Balog,Tereza Mudroňová,   

  Kristýna Kenížová, Salome Procházková, Erich Lonský, Ondrej Jahoda 

Omluveni: Jan Stehlík, Pavel Svačina, Tereza Jamrožová 

SKM:              přítomni 
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Program: 

 

1. Otevření jednání ................................................................................................................. 3 

2. Všeobecné problémy (Erik Veverka) ................................................................................. 3 

a) Dotazy z dotazníků ......................................................................................................... 3 

b) Zhodnocení funkčnosti košů na třídění .......................................................................... 3 

c) Propagace slev pojících se s kartou ISIC ....................................................................... 4 

3. Připomínky za jednotlivé koleje ......................................................................................... 4 

Kolej 17. listopadu (Erik Veverka) ......................................................................................... 4 

Kolej Šmeralova (Erich Lonský) ............................................................................................ 4 

Kolej Bedřicha Václavka A (Terézia Mudroňová) ................................................................. 4 

Kolej Bedřicha Václavka C (Salome Procházková) ............................................................... 5 

Kolej Generála Svobody A (Ľudovit Balog) .......................................................................... 5 

Kolej Generála Svobody B (Ondřej Jahoda) .......................................................................... 5 

Kolej J. L. Fischera A (Kristýna Kenížová) ........................................................................... 5 

Kolej J. L. Fischera B (Pavel Svačina) ................................................................................... 5 

Kolej Neředín I ....................................................................................................................... 5 

Kolej Neředín II ...................................................................................................................... 5 

Kolej Neředín III ..................................................................................................................... 5 

Kolej Neředín IV ..................................................................................................................... 5 

Kolej Evžena Rošického (Katarína Szemanová ) ................................................................... 5 

Kolej Chválkovice .................................................................................................................. 6 

4. Různé .................................................................................................................................. 6 

a. Den otevřených dveří ..................................................................................................... 6 

5. Ukončení jednání ................................................................................................................ 6 
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1. Otevření jednání 

Členové kolejní rady se dne 24. ledna v 8:00 setkali se zástupci SKM na koleji Generála 

Svobody prezenčně či se připojili prostřednictví online platformy MS Teams. Došlo k 

oficiálnímu otevření 4. zasedání Kolejní rady v akademickém roce 2023/2024. 

 

2. Všeobecné problémy(Erik Veverka) 

a) Dotazy z dotazníků 

a. Nedostačující úklid ve společných prostorách buňky 

Zástupci Kolejní rady shrnuli problematiku situace zástupcům SKM s dotazem, jak v 

daný moment jako student postupovat. Ředitel SKM uvedl nutnost situaci řešit individuálně 

kvůli nemožnosti kontroly dodržování pořádku na kolejích celoplošně. 

Ideálním řešením je tedy konkrétní případ nahlásit vedoucí kolejního bloku, kterého se 

problém týká. Dále kolejní referentka paní Rehušová dodala, že jako referenti kolejí provádí 

namátkové kontroly pokojů. 

b. Proces oznamování příchodu nových obyvatel kolejí 

Mezi členy kolejní rady a vedením SKM proběhla debata o nově přistěhovaných 

studentech v průběhu semestru (nikoli v pravidelných dobách stěhování). Zástupci kolejní 

rady žádali o informovanost ze strany SKM o nově příchozím ubytovaným na daném 

pokoji/buňce, aby danou situaci mohli již ubytovaní predikovat a připravit se na ni. Předešlo 

by se tak nepříjemnému momentu překvapení a problémům, které s tímto úkolem nastávají. 

Vedení SKM oponovalo tím, že studenty povětšinou ubytuje neprodleně po žádosti o 

tuto možnost, tudíž na informovanost budoucích spolubydlících nově příchozího není čas, 

dále vedení argumentovalo nezájmem studentů o příchozí maily. Členové KR však 

argumentovali, že je povinnost studenta mail kontrolovat alespoň jednou denně a je tudíž v 

možnostech SKM se s danými osobami spojit a informovat je. 

Ředitel SKM přislíbil zvážení tohoto návrhu. 

b) Zhodnocení funkčnosti košů na třídění 

Zástupci Kolejní rady podotkli nevyužívání košů na tříděný odpad a zkonzultovali 

klady a především zápory. Zástupci SKM souhlasili s uvedenou problematikou a podpořili ji 

ze svého hlediska. 

Obě strany se shodly na nutnosti pozvání pí. Hunkové na příští zasedání Kolejní rady, 

jako zástupkyně organizace Udržitelný Palacký, aby proběhla diskuze, jak dále postupovat a 

jaké jsou možnosti kolejí, co se ekologie týče. 
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c) Propagace slev pojících se s kartou ISIC 

V rámci zasedání proběhla debata o neinformovanosti (nejen) studentů prvních 

ročníků UP o všech možnostech využití karet ISIC, tj. slevy na oběd, vstupy do budov a mj. 

také využití knihovní či ve FreshUpu. 

Po společné dohodě obě strany došly k závěru, že je vhodné vytvořit ve spolupráci s 

UP přehled, k čemu všemu průkazy ISIC lze použít, či účinkovat přímo u zdrojů ISIC karet a 

jinde, aby se navýšila studentská informovanost. 

 

3. Připomínky za jednotlivé koleje 

Kolej 17. listopadu (Erik Veverka) 

a) Opakovaný problém s průnikem cizích osob 

Zástupce koleje 17. listopadu, upozornil na stále trvající problém týkající se 

vniku cizích osob do společných prostor kolejí. V rámci tohoto tématu padly 

také dotazy na stav řešení kamerového systému, který je přislíben na danou 

kolej. Veškeré podklady jsou aktuálně v řešení. Dále padl návrh na grafický 

poutač upozorňující na možnost průchodu cizích osob na koleje přímo v 

prostoru dveří, s nímž se bude dále pracovat. 

 

Kolej Šmeralova (Erich Lonský) 

a) Bufet 

Zástupce koleje Šmeralova poukázal na nedoplnění zásob bufetu v posledních 

týdnech. Zástupci SKM podali odůvodnění, a to nedodávání některého 

sortimentu během zkouškového období, a vyjádřili se k možné změně 

sortimentu kvůli nerentabilnímu odběru baget. Tento problém bude SKM 

nadále řešit a snažit se najít nové způsoby, jak bagety zajišťovat. Zástupci 

Kolejní rady navrhli doplnění sortimentu o neperlivou ochucenou vodu, což 

bylo vzato v potaz. 

 

Kolej Bedřicha Václavka A (Terézia Mudroňová) 

a) Sloupky před vchodem do koleje 

Kolejní rada vyjádřila znepokojení nad informací, že sloupky na příjezdové 

cestě ke koleji neodpovídají normám a mohly by překážet v příjezdu IZS, jak 

bylo zmíněno i ve zprávě ze cvičného požárního poplachu z minulého roku. 

Zástupce SKM ubezpečil Kolejní radu, že o problému je plně informován a je 
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momentálně ve stavu řešení, nicméně tento stav není pro IZS tak velikým 

problémem, že by znamenal kompletní znepřístupnění vjezdu k daným 

blokům. 

 

Kolej Bedřicha Václavka C (Salome Procházková) 

-  

Kolej Generála Svobody A(Ľudovit Balog) 

a) Úklid 

Zástupce koleje podal dotaz ohledně úklidu ve zkouškovém období, kvůli 

snížené četnosti úklidu. Zástupci SKM potvrdili, že změny by být neměly a 

nejspíše došlo k pochybení povolané osoby. Tato situace se bude dále řešit 

mezi zástupcem dané koleje a referentkou. 

Kolej Generála Svobody B (Ondřej Jahoda) 

-  

Kolej J. L. Fischera A(Kristýna Kenížová) 

a) Rekonstrukce bloku B 

Zástupci SKM prezentovali zapracované připomínkyKolejní rady z výsledků 

dotazníkového šetření, které byly konzultovány též osobně, do plánů 

rekonstrukce. 

Kolejní rada souhlasila s návrhy a změnami a poděkovala za spolupráci a 

vyslyšení. 

 

Kolej J. L. Fischera B (Pavel Svačina) 

-  

Kolej Neředín I(Tereza Jamrožová) 

-  

Kolej Neředín II (Jan Stehlík) 

-  

Kolej Neředín III(Tereza Jamrožová) 

-  

Kolej Neředín IV(Jan Stehlík) 

-  

Kolej Evžena Rošického(KatarínaSzemanová) 

-  
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Kolej Chválkovice (Natálie Bajerová) 

-  

4. Různé 

a. Den otevřených dveří 

Vedení SKM zrekapitulovalo a připomnělo nadcházející den otevřených dveří 

UP(27. 1. 2023) a oznámilo pokoje a místnosti, které budou prezentovány, a 

potvrdilo prezentující z řad Kolejní rady, kteří se na této akci budou podílet 

 

 

5. Ukončení jednání 

Na závěr jednání místopředseda Kolejní rady UP poděkovalvšem přítomným 

za účast na jednání a za konstruktivní připomínky. 

 

 

Další informace naleznete naskm.upol.cz/kr 

Jednání Kolejní rady UP jsou veřejná. 

 

Zápis z jednání byl pořízen ve spolupráci s členy vedení SKM UP. 

 

 
Zapsal: Erik Veverka 

V Olomouci dne 25. 01.2024 

 

T E R E Z A  J A M R O Ž O V Á ,  V . R .  

předsedkyně KR UP 

 

 

Poslední úprava: 25. 01. 2024 

 


